

## Announcement

Following the Board of Directors' meeting held on the 12<sup>th</sup> of February 2019, RAK Ceramics announces their intention to invest in a state-of-the-art production facility that utilises the latest technology in ceramics manufacturing and, in the first phase, will initially add approximately 10 million square metres per annum to RAK Ceramics' tile total production capacity.

إعلان

لاحقاً لإجتماع مجلس الإدارة الذي تم عقده بتاريخ ١٢ فبراير ٢٠١٩، تعلن شركة سيراميك رأس الخيمة عن عزمها على الإستثمار في منشاة إنتاج على أحدث طراز والتي ستستخدم أحدث التكنولوجيا في صناعة بلاط السيراميك، وفي المرحلة الأولى، ستضيف ما يقرب من ١٠ ملايين متر مربع سنوياً إلى الطاقة الإنتاجية لبلاط سيراميك رأس الخيمة.

The company is optimistic for growth in Saudi Arabia due to increasing construction and real estate activity and the attractive cost advantages for manufacturing due to competitive energy costs.

إن الشركة متفائلة في نمو أعمالها في المملكة العربية السعودية، نتيجة لإرتفاع نشاطات المقاولات والعقارات، ومزايا تكلفة التصنيع بسبب تكاليف الطاقة التنافسية.

Thanking you for your kind cooperation and assuring you our continued commitment.

شاكرين لكم حسن تعاونكم ومؤكدين لكم إلتزامنا الدائم بأنظمة الهيئة والسوق.

Sincere regards

For RAK Ceramics PJSC

P.O. Box 4714
Ras Al Khaimah
U.A.E.

P.O. Box 4714
Ras Al Khaimah
U.A.E.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

عن شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع

جورج رباحية / المستشار القانوني وأمين سر الشركة

George Rabahie

Chief Legal Counsel & Company Secretary